

#### نموذج رقم ( Form Number ( 1 ) نموذج

#### نموذج إعلان البيانات المالية المرحلية عن الربع الأول للشركات المدرجة في سوق الكويت للأوراق المالية

First Quarter Interim Financial Statements Disclosures form of the Companies Listed in Kuwait Stock Exchange

· Three month period ended at :

31/03/2016

فترة الثلاث أشهر المنتهية في

Company's Name

شركة أسيكو للصناعات ش.م.ك (عامة)

اسم الشركة

Acico Industries Co. K.S.C (Public)

Company's code

أسبكو ACICO

رمز الشركة

Company's Number

512

• رقم الشركة

#### Activity/ Main activities of the company :

- Establishment to a factory for the production of all types and sizes of Aerated Concrete and Non-Concrete and all its construction requirements, import and export of all buy ding materials. The Company is considered the sole agent in the Middle East for manufacturing 'Hebil' international products.
- Owning, buying and selling real estate, land and its development for the benefit of the Company either inside or outside Kuwait, Also management of properties for others and all of that without violating the rules stipulated in the existing laws & prohibited from trading in private housing blocks as stipulated by these Laws.
- Dealing in industrial companies' shares and bonds relating to the main objective of the Company either inside or outside Kuwait.
- Preparing and submitting the studies and consultancy and also organizing the industrial exhibition for the Company's projects.
- General contracting and management of real state funds.
- 6. The Company may have interests or participate in any aspect in other firms conducting similar activities or which may assist the Company in achieving its objectives in Kuwait or abroad. The Company may also acquire such firms or participate in their equity.

#### • النشاط الرئيسي / الأنشطة الرئيسية للشركة :

- إنشاء مصنع لإنتاج الخرسانة الخلوية المسلحة وغير المسلحة بجميع انواعها وأحجامها وكافة لوازم تشييدها وإستيراد وتصدير كافة مواد ولوازم وتركيبات البناء وتعتبر الشركة الوكيل الوحيد في منطقة الشرق الأوسط لتصنيع منتجات هيبل العالمية.
- تملك وبيع وشراء العقارات والأراضي وتطويرها لحساب الشركة داخل
   وخارج الكويت ، وكذلك إدارة أملاك الغير وكل ذلك بما لا يخالف
   الأحكام المنصوص عليها في القوانين القائمة وما حظرته من الاتجار
   في قسائم السكن الخاص على النحو الذي نصت عليه هذه القوانين.
- التعامل في أسهم وسندات الشركات الصناعية المتعلقة بالنشاط الأساسي لحساب الشركة فقط داخل وخارج الكويت.
- إعداد وتقديم الدراسات والإستشارات وكذلك تنظيم المعارض الصناعية الخاصة بمشاريع الشركة واقامة المزادات الخاصة بها وفقا للقرارات والانظمة لهذا الغرض.
  - 5. المقاولات العامة وادارة الصناديق العقارية.
- 6. ويجوز للشركة ان تكون لها مصلحة أو تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول أعمالا شبيهة بأعمالها أو التي قد تعاونها على تحقيق أغراضها في الكويت وفي الخارج ولها أن تشتري هذه الهيئات أو أن تلحقها بها.



# سوق الكويت الأوراق المالية Kuwait Stock Exchange

We would like to inform you that the Company's board of directors has held a meeting on Thursday on 12/05/2016 at 1.00 PM, and has approved the Company's interim financial statements for the nine month period ended at 31/03/2016 in accordance to the following:

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 2016/05/12 في تمام الساعة 1.00 ظهرا، واعتمد البيانات المالية المرحلية عن الربع الثالث للشركة لفترة الثلاث أشهر المنتهية في 2016/03/31، وفقاً لما يلي:-

#### 1) Company's interim financial statements

#### 1) البيانات المالية المرحلية للشركة:

	* *1 * * 111	2 25 1 111 11			
age q p	الأول – فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31/03/2015 (الفترة الحالية) First quarter-three month period ended at 31/03/2015 (Current period)	الربع الأول– فترة الشلائة أشهر المنتهية في 31/03/2016 (الفترة الحالية) First quarter-three month period ended at 31/03/2016 (Current period)	Item	البند	
1	Amounts in Kuwaiti Dinars	Amounts in Kuwaiti Dinars			
			Consolidated	2F 2 . F . I	
			Statement of Income	يان الدخل المجمع ما الدا	
%2)	3,947,754	3,854,415	Net profit (loss)	• صافي الربح (الخسارة)	
	www.com	5105-11-11	• Earnings/(loss)	رابعساره) • ربحیة/ (خسارة)	
%2)	14.46	14.11	per share - Fils	السهم — فلس	
			Statement of Revenue & Operating Profit Total operating	يان الإيرادات الأرياح التشغيلية • إجمالي الإيرادات	
%18	29,189,999	34,527,427	revenue	التشغيلية	
%9	8,070,949	8,806,436	Net operating profit (loss)	<ul> <li>صافي الربح/</li> <li>(الخسارة) التشغيلي</li> </ul>	
			Statement of Financial Position	يان المركز المالي	
%74	41,925,964	72,978,479	Current Assets	<ul> <li>الموجودات المتداولة</li> </ul>	
623	308,373,727	379,533,752	• Total Assets	<ul> <li>إجمالي الموجودات</li> </ul>	
100	39,576,587	79,080,565	• Current liabilities • لوبات المتداولة		
629	206,730,847	265,771,700	Total liabilities	<ul> <li>إجمالي المطاوبات</li> </ul>	
612	95,413,085	106,558,198	<ul> <li>Total equity attributable to the owners of the parent Company</li> </ul>	<ul> <li>إجمالي حقوق</li> <li>الملكية الخاصة</li> <li>بمساهمي الشركة الأم</li> </ul>	



## سوق الكويت الأوراق المالية Kuwait Stock Exchange

- The increase (decrease) in the net profit/(loss) is due to the followings:
  - 1. Increase in the sales of industrial segment
- Total revenues realized from dealing with related parties amounting to KD Zero
- Total expenditures incurred from dealing with related parties amounting to KD Zero

- يعود سبب الارتفاع / (الانخفاض) في صافي الربح / (الخسارة) إلى :
  - 1. إرتفاع مبيعات قطاع الصناعة
- بلغ إجمالي الإيرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ
   صفر دينار كويتي.
  - بنغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ صفر دينار كويتي.





### سوق الكويت للأوراق المالية Kuwait Stock Exchange

#### 2) Company's Operating Revenues

#### 2) الإبرادات التشغيلية للشركة :

النشاط	Activity	الربع الأول– فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31/03/2016 (الفترة الحالية) First quarter-three month period ended at 31/03/2016 (Current period)		الربع الأول – فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31/03/2015 (الفترة المقارنة) First quarter- three month period ended at 31/03/2015 (Comparative period)	
		المبالغ دينار كويتي Amounts in	النسبه إلى إجمالي الإيرادات Percentage to	المبالغ ديثار كويتي Amounts in	النسبه إلى إجمالي الإيرادات Percentage to
• قطاع الصناعة	Industrial segment	Kuwaiti Dinars 28,250,017	total revenues	Kuwaiti Dinars 22,129,037	total revenues %76
• قطاع الصفاعة • قطاع المقاولات	Real Estate segment	3,646,207	%82   %11	4,128,067	%14
• قطاع العقارات	Contracting segment	2,333,493	%7	2,932,895	%10

### 3) Details of : ( qualifications, emphases of matters, and explanatory paragraphs) included in the auditors' report :

(التحفظات / التأكيدات على بعض الجوانب / الفقرات توضيحية) الواردة في تقرير مراقبي الحسابات :

There is no qualification or emphasis of a matter in the auditor's report.

لا يوجد تحفظات أو أي فقرة توضيحية واردة في تقرير مراقبي الحسابات.



شركة أسيكو للصناعات Acico Industries

